
 
 

Referat af bestyrelsesmøde den 29/06/2010 hos Conny. 
       Afbud fra René. 
 
1. 
Loppemarked:  
Afholdes d. 22. aug. 10.00 til 15.00 
Teltet stilles op ved Ahornvænget 5, 7, 9 og 13. 
Der omdeles en seddel, hvor man kan tilmelde sig til en stadeplads 
i teltet, og den efterfølende spisning. 
Folk opfordres til at have loppesalg i deres indkørsel. 
Anja maler skiltet, og Claus sætter det op. 
Hans Jørgen sætter lidt i avisen ca. den 16. august. 
Teltet rejses lørdag formiddag af Claus, Hans Jørgen, René, Leif og 
Allan. 
Leif bestiller borde og stole i Idestrup. 
Borde hentes af Claus og Hans Jørgen lørdag formiddag. 
Der vil være Fællesspisning af medbragt mad og drikkevare ca. kl. 
17.00. efter loppemarkedet 
 
2. 
Asfalt: 
Hans Jørgen har talt med kommunen og forsyningen og der 
kommer asfalt på vores veje i 2010 og 2011 (notat om dette ligger 
også på hjemmesiden) KLIK HER 
 
3. 
Trafikspejl ved Prinsholmvej: 
Hans Jørgen har rettet henvendelse til kommunen om dette. 
 
 
 
 
 
 

http://www.sdrvedbygrundejer.dk/debat_2.htm


 
 
 
4. 
Angående chikanerne på Skovvejen så vil Claus undersøge om de 
er lavet rigtigt. Da vi finder at det er uansvarligt at cyklisterne skal 
presses ud på kørebanen. 
 
 
5. 
Generalforsamling  
Afholdes d. 22. sept. 
Borgmester John Brædder kommer og taler om ”de små samfunds 
rolle i storkommunen” og sidste nyt om omfartsvejen. 
 
6. 
Næste møde: 
Tirsdag den 24. august hos Claus. 
 
7. 
Evt: 
Vi drøftede at der altid løber noget meget ildelugtende vand på 
cykelstien. Claus retter henvendelse til Kommunen om dette. Samt 
at der er problemer med lavt hængende grene. 
 
Vi drøftede om vi kunne få et skilt med påskriften ”Nabohjælp” som 
kan sættes op ved indkørslen til vores område, i håb om at det kan 
virke afskrækkende på tyve. 
 
Referent Hans Jørgen  


